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Vragen van de leden Groot en Plasterk (beiden PvdA) aan de minister van 
Financiën over het bericht dat het speculeren met derivatencontracten op de 
staatsschuld tot verliezen heeft geleid (ingezonden 4 september 2012). 

Vraag 1
Bent u bekend met het bericht «Staat verspeelt 100 miljoen door blunder met 
derivaten»? Is de strekking van dit artikel juist?1 

Vraag 2
Is het waar dat u te veel derivatencontracten heeft afgesloten? Zo ja, wat is 
de aard van dit «te veel»? Om welk bedrag aan te veel afgesloten contracten 
gaat het? 

Vraag 3
Wat zijn de cumulatief verwachte verliezen op de huidige portfolio aan 
derivatencontracten en welke factoren bepalen het verlies? In hoeverre zijn de 
premies voor de derivatencontracten, dan wel de rentedaling, debet aan het 
verlies? 

Vraag 4
Wat is uw standpunt over het gebruik van derivaten ter afdekking van 
renterisico’s op de staatsschuld? 

Vraag 5
Kunt u het risicobeleid ten aanzien van het gebruik van derivaten ter 
afdekking van risico’s op de staatsschuld nader toelichten? Dekt u zich alleen 
in tegen rentestijgingen of ook tegen rentedalingen? 

Vraag 6
Komen de door de minister van Binnenlandse Zaken en Koninkrijksrelaties 
voorgestelde richtlijnen voor het gebruik van derivatencontracten bij 
woningcorporaties overeen met de huidige richtlijnen voor het gebruik van 
derivatencontracten ter afdekking van risico’s op de staatsschuld bij het 
ministerie van Financiën? Zo nee, op welke punten niet en waarom niet? 

1 Het Parool van 1 september 2012.
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Vraag 7
Worden de controleprocedures op het afsluiten van derivatencontracten naar 
aanleiding van dit voorval aangepast? Zo ja, op welke wijze en hoe beperkt 
dit het risico op herhaling?
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